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MINNESANTECKNINGAR FRÅN MÖTET 14 MAJ,  

ÖLBF:S STYRELSE OCH KLUBBREPRESENTANTER  

 

Närvarande: Mats Nilsson, Karina Lindh – Hallsberg. Hans Lilja, Lindesberg. Lars Zetterberg, Kumla. 

Björn Forsberg, Thomas Brehmer, Micael Svensson – Örebridgen (MS representerade även Askersund). 

Ylwa Källqvist-Liw, Nora. Från ÖLBF.s styrelse deltog: Berith Jonsson, Thorbjörn Fredriksson, Ulla Ward, 

Karin Erlandsson och Irene Håberger. 

Berith hälsade välkommen och berättade att hon varit i kontakt med samtliga klubbordförande och 

informerat om mötet. Utgångspunkt för diskussionen var det material som Dejana skickade ut i 

februari. Frågor om hur DM-tävlingar ska arrangeras, vad som ska sponsras eller inte sponsras mm. 

Karin läste upp frågorna och de svar som inkommit. Kumla, Hällefors och Örebridgen hade lämnat 

synpunkter.  

DM-TÄVLINGARNA 

Den stora frågan var kval eller inte kval?  

Kvalkostnaden är 100 kr per tävlande. I år betalde ÖLBF alla kvalkostnader till en kostnad på cirka 

37 000 kr. Några tävlande visste inte om att de kvalade, andra uppmanades att kvala. Några som sedan 

kvalificerade sig för att spela en DM-final var inte intresserade och tackade nej. 

Om det ska vara kval ska man nå rätt målgrupp. Hur gör man det på lämpligaste sätt? 

1. ÖLBF betalar kvalkostnaden – då blir det som i år. I princip subventioneras elitspelarna. Det blir 

inte mycket över till annat. 

2. Spelarna betalar själva kvalkostanden. Kan innebära ett minskat antal deltagare – bara de bästa 

anmäler sig.  

3. ÖLBF betalar halva kostnaden och den tävlande/tävlandes klubb halva kostnaden. Eller 

kostnaden delas på tre (ex. 40, 30, 30); ÖLBF, spelarens klubb och den tävlande. 

4. Då subventionerade kval medför ökade kostnader diskuteras om man ska utesluta kvalen och 

ha öppna DM-tävlingar? Kan man begränsa antalet deltagare? Kan man ha någon form av 

urvalssystem i de fall då det blir ”för många anmälningar”? *(se fotnot) 

5. Ytterligare en nackdel med kvaltävlingar är det administrativa merarbetet. Alla kvalande ska 

listas, rangordnas och sedan kontaktas med frågan om de är intresserade av att spela DM-

finalen i fråga. 

Det påpekas:  

• Att ÖLBF bör göra mer reklam för DM-tävlingarna. Annonsera. Skicka gruppmejl mm. 

• I en DM-tävling bör principen alla möter alla gälla. Ja, om det är möjligt. Det är beroende på 

hur många brickor man kan/vill/orkar spela på en dag. 

Rättelse: Jag sa att det inte varit kval alla år. 2018 var det kval. Därefter pandemiåren. 
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LAGSPELSPEL PÅ LÄGRE NIVÅ  

NERIKES LIGAN 

Något bör göras för att få nya spelar till lagspelet. Antalet lag har minskat. Pandemin hade/har säkert 

en stor negativ påverkan. Förhoppningsvis kan klubbarna försöka värva flera grupper till lagspel. ÖLBF 

bör också försöka stimulera lagspelet.  

Möjligen kan slopad avgift för alla nya lag vara stimulerande. ÖLBF bör också göra mera reklam för 

tävlingen.  

ALLSVENSKA DIVISION 4 

ÖLBF har sponsrat lagavgiften sedan många år tillbaka. Gruppen är enig om att den sponsringen bör 

fortsätta. Däremot ingen sponsring av division 3. 

SILVERTÄVLINGAR - SILVERRALLY 

Vissa tävlingar drar många tävlande. Ex. Trettondagsträffen i Lindesberg och Krokborns-Silvret i 

Hällefors. Andra tävlingar har fått ställas in. Kan prispengar stimulera/öka antalet deltagare?  

Diskuteras om ÖLBF kan sponsra Silvertävlingar med X-tusen kronor som delas ut i prispengar. Den 

samlade meningen är att det kan vara av intresse. Eller ska rallyavgiften slopas? 

ÖLBF bör/ska inför ny säsong skriva till klubbarna och fråga om de vill/kan ordna en Silvertävling under 

kommande säsong.       

Kan DM-tävlingar ingå i Silverrallyt? Ja, möjligen öppna par. 

SILVERCUPEN 

En ny tävling i syfte och mening att kunna arrangera flera silvertävlingar men slippa heldags 

arrangemangen. Tanken är att man spelar en tävling fördelat på två omgångar med 24 brickor per gång 

(24? Ska inte antalet vara beroende på antalet anmälda – alla möter alla om möjligt, 21 – 27 brickor).  

Örebridgen har tankar på att arrangera Silvercupen några söndagar under kommande säsong.  

Kan flera klubbar delta och arrangera en av deltävlingarna? Eller kan två klubbar dela på en tävling? 

Eller kan tävlingen spelas simultant? Kan de olika deltävlingarna ingå i Silverrallyt? 

SM-FINALER 

En fråga var om ÖLBF ska sponsra SM-spelet. Den frågan avslogs utan vidare diskussion. 

ÅRSMÖTET ÄR DEN 8 OKTOBER  

Förslag från styrelsen (Thorbjörn): I samband med årsmötet arrangeras en Årsmötestävling med 

prispengar. Samtliga närvarande tycker att det var en bra idé. Örebridgen reserverar lokal och 

arrangerar en brons-tävling. ÖLBF bjuder på fika och spelavgift för de som deltar på mötet + ger 

prispengar till de 3 bäst placerade i Hcp- respektive Scratchlistan. Dock bara ett pris per par. 
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ÖVRIGT 

ÖLBF:s styrelse har tänkt besöka länets klubbar. Dels för att presentera sig/Nerike ligan/silverrallyt mm. 

Dels för att få en personlig kontakt och för att få kunskap om den enskilda klubbens särdrag, problem 

och önskemål. Lämpligen kan man ha ett kortare möte innan kvällens tävling och därefter eventuellt 

stanna och spela. 

Lämpliga besöksdagar: 

Måndag Tisdag Onsdag Torsdag 

Hallsberg 
Askersund 
Nora 

Kumla 
Hällefors 

Lindesberg Hallsberg 
Askersund – dagtid  

 

Vad kan ÖLBF göra?/Kan ÖLBF göra något?  - Föra att öka antalet medlemmar! 

Detsamma gäller juniorverksamheten!! Finns det samordningsarrangemang som ÖLBF kan driva? 

Det framförs önskemål om TL-utbildning, både TL-1 (i norra länsdelen (möjligen)) och TL-2 till hösten. 

Det framförs önskemål om TL-övningar. Övningar av samma typ som de praktiska övningarna vid 

utbildningen. 

ÖLBF:s styrelse ska: 

1. Presentera en verksamhetsplan vad gäller: 

o DM-tävlingar – inventera klubbars önskemål, spika datum och ta ställning till sponsring 

o Silvertävlingar – inventera klubbars önskemål, spika datum och ta ställning sponsring 

2. Utbildning – ta ställning till om nedanstående utbildningar ska arrangeras/sponsras: 

o Tävlingsledarutbildning 

o Bridgelärarutbildning 

o Seminarieövningar 

3. Planera klubbesöken 

4. Planera nästa utvidgade möte 

 

2023 maj 14 

Irene Håberger 

 

* Efter mötet på vägen hem funderade jag så här: Alla som vill ska få spela DM, JA. Ex. Nora har fått DM-Dam. Vi 

kan max ta emot 24 par. Om man då skriver i inbjudan; ”om det blir 25 par eller flera kommer det att anordnas 

kvaltävlingar där första hälften på anmälningslistan kvalar tisdag x och den andra hälften tisdag y”. 

Anmälningstiden till tävlingen går ut 1 månad före. Kvalen körs två vardagskvällar. Datum för ev kval anges alltså 

redan i tävlingsinbjudan. Om det bara är 18 par anmälda när anmälningstiden gått ut, då fortsätter man att ta 

emot anmälningar upp till max, 24 par. Är det en möjlig väg att gå??? 

Då kommer ingen att uteslutas från tävlandet och flera klubbar kan då möjlighet att arrangera DM. /IH 
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